
Zápis č. 06/(24-27) 301 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT 

konaného 22. října 2024, 14:30 hodin 
v zasedací místnosti děkanátu FCH VUT, Purkyňova 464/118 – E519 

 
Přítomni: Cigánek, Diviš, Kalina L., Kouřilová, Krouská, Pořízka, Přibyl, Švec, Vespalec. 
Omluveni:    Fanglová, Kalina M., Obruča, Přikryl, Řeháková, Sedláček. 
Hosté:    Dzik, Hladík, Smilek, Vala. 

Program: 
1. Zahájení zasedání 
2. Informace od vedení FCH VUT 
3. Různé 
 
AD 1) Zahájení zasedání 
Předseda AS FCH přivítal přítomné a zahájil zasedání. Dotázal se, zda k navrženému programu, který 
byl zaslán členům AS FCH elektronicky, někdo má připomínky. Nikdo se s připomínkami nepřihlásil; 
proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování: 
 Pro:   9 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Program dnešního zasedání AS FCH bude probíhat dle zaslaného programu. 
 
Zápis z minulého zasedání (č. 300) byl členům Akademického senátu zaslán, nikdo neměl připomínky.  
Hlasování: 
 Pro:   9 
 Proti:   0 
 Zdržel se:  0 
Zápis ze zasedání č. 300 byl schválen. 
 
 
AD 2) Informace od vedení FCH VUT 
Děkan FCH, prof. Veselý se z dnešního jednání omluvil z důvodu služební cesty, informuje proděkan, 
prof. Vala: 
• V blízké budoucnosti proběhnou na VUT evaluace, které jsou zásadní pro financování v následujícím 

období; proto považuje za důležité seznámit členy Akademického senátu s kontextem všech těchto 
hodnocení.  

• Ve dnech 5.–6. 11. 2024 proběhne VUT evaluace, kterou si VUT vyžádalo. Tato evaluace je důležitá 
především z toho důvodu, že v rámci hodnocení, které VUT podstoupí v příštím roce, bude možno 
doložit, že fakulta si sama ověřuje správnost nastavených procesů. Byl prezentován i program 
návštěvy, včetně struktury průběhu jednání na fakultě. S osobami, které se budu jednání účastnit, 
proběhne informativní schůzka. 

• V roce 2025 proběhne národní hodnocení v rámci M17+; a to v modulech M1-M5. Nicméně, již nyní 
začne zpracování sebehodnotící zprávy do M3, což hraje zásadní roli v celkovém hodnocení, aby se 
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hodnocení VUT dostalo na úroveň A (minulé hodnocení bylo B) – toto hodnocení má zásadní vliv na 
financování.  

Jelikož ne všechny údaje, které budou potřeba, lze najít v IS, budou zaměstnanci kontaktováni, aby 
poskytli součinnost.  

 
AD 3) Různé 
Doc. Diviš 

• Dle informace od ředitele ÚCHM, doc. Šoukala, bude Akademickému senátu předložen 
materiál k projednání – návrh akreditace nového bakalářského studijního programu Materiály 
pro průmysl, medicínu a udržitelnost. 

Dr. Krouská 
• Jménem prof. Obruči žádá, aby prezentace marketingových akcí proběhla za jeho přítomnosti. 

Doc. Dzik informoval, že předpokládá, že prezentace proběhne na zasedání 12. nebo 26. 11., 
není problém se na konkrétním datu domluvit. 

Dr. Cigánek 
• Upozorňuje, že v laboratořích organické chemie je silně cítit zápach po sulfanu, konkrétně je 

zápach nejsilnější v laboratořích C234 a C235; doc. Diviš informoval, že již v minulosti byla 
provedena revize čističky odpadních vod a dospělo se k závěru, že zápach odtud nepochází; 
jako pravděpodobný zdroj se jeví laboratoře, v nichž probíhají praktika z analytické chemie, 
tedy C337 a C334, případně špatně seřízené odtahy v digestořích. Vedení přislíbilo, že se bude 
tímto stavem opět zabývat, aby byl problém vyřešen. 

Dr. Švec 
• Požádal, aby byla provedena změna v systému osvětlení ve spojovacích chodbách ve 2.NP; je 

tam velmi málo světla. Reaguje tajemník: Bude vyřešeno instalací osvětlení s čidlem.  
 
Nikdo neměl žádné další příspěvky do diskuze; předseda AS FCH VUT připomněl termín příštího 
zasedání: 12. 11. 2024 ve 14:00 hodin. Poděkoval všem za účast a ukončil zasedání.  
 
Brno, 23. 10. 2024 
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková  
 
 
..................................... ..…………………………………………. 
   Ing. Jiří Přibyl       prof. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH            Předseda KAP AS FCH  

………………..……………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 
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